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Pani
Karolina Sadowska
Radna
Rady Miasta Kalisza

Szanowna Pani Radna,

w odpowiedzi na interpelację w sprawie wykonania brakującego odcinka 
jezdni bitumicznej oraz budowy chodnika w ul. Pogodnej ponownie wyjaśniam, 
że proponowane zadania stanowią inwestycje, które wymagają zabezpieczenia 
środków w budżecie Miasta Kalisza. 

Mając na względzie priorytetową konieczność zabezpieczenia środków 
na realizację zadań zaplanowanych do realizacji w bieżącym roku, w tym 
kontynuację zadań rozpoczętych w latach ubiegłych, nie jest możliwe 
wprowadzenie wskazanej inwestycji do budżetu Miasta Kalisza na rok 2025. 

Realizacja zgłaszanych przez Panią Radną zadań zostanie rozważona 
podczas prac nad przyszłorocznym budżetem Miasta Kalisza.

Łączę wyrazy szacunku

w z. Prezydenta Miasta Kalisza
/…/

Grzegorz Kulawinek
Wiceprezydent Miasta Kalisza



Karolina Sadowska 

Radna Rady Miasta Kalisza 

 

 

 

 

 

 

 Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

 
 

Interpelacja 
w sprawie budowy ulicy Pogodnej 

 
 
Szanowny Panie Prezydencie, 

Ulica Pogodna stanowi połączenie pomiędzy osiedlem Szczypiorno, sołectwem 
Sulisławice-Kolonia oraz sołectwem Sulisławice. Znajduje się przy niej między innymi duże 
osiedle domów w zabudowie bliźniaczej (Osiedle Pogodne)  oraz wciąż rozrastające się osiedle 
w zabudowie wielorodzinnej (Osiedle Krajobrazowe). Jest ona również ciągiem 
komunikacyjnym służącym dużemu gronu działkowców posiadających swoje działki 
rekreacyjne na terenie Szczypiorna. Bardzo ważne jest więc, by jej stan pozwalał na bezpieczne 
przemieszczanie się pieszych, rowerzystów oraz kierowców samochodów.  

Wobec powyższego zwracam się do Pana Prezydenta z prośbą o podjęcie działań 
mających na celu wykonanie nawierzchni bitumicznej na ul. Pogodnej na brakującym odcinku 
oraz podjęcie stosownych kroków (takich jak wykup terenu pod inwestycję, wykonanie 
dokumentacji projektowej etc.) do przygotowania inwestycji polegającej na wykonaniu 
chodnika na tej ulicy – w pierwszej kolejności od strony ulicy Gościnnej. 

Działanie to nie tylko skutkowało będzie lepszym skomunikowaniem trzech jednostek 
pomocniczych miasta, ale także w sposób znaczący wpłynie na poprawę bezpieczeństwa 
wszystkich użytkowników tej drogi. 

Z wyrazami szacunku 

Karolina Sadowska 

                                  

      Radna Rady Miasta Kalisza 

 


